
Hej!

Mitt förslag till Årsmötet:

Jag tror och hoppas att det på Årsmötet tas beslut angående möjlighet 
till övertagande av medlemsskap.

-Röstas detta igenom kan styrelsen därefter på ett styrelsemöte ta beslut 
i varje enskild förfrågan, så att kontrollen behålls över vilka som väljs in 
i föreningen.

-En kölista kan upprättas.

-I mitt fall önskar jag att min släkting får möjlighet att överta mitt 
medlemsskap ifall styrelsen godkänner henne alternativt att första 
personen i kölistan övertar mitt medlemsskap för de 1500kr som 
medlemsskapet kostat mig i inträde. 
Dörrtag kan återlämnas alt övertas enl styrelsens önskemål.
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